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Schriftelijke vraag van raadslid Frans Wymeersch: Skatepark in Belsele

lndiener(s)
Frans Wymeersch (Vlaams Belang);

Gericht aan
Bart De Bruyne;

Bondige toelichting
Geachte Schepenen,
Dit weekend heb ik een aantal ongeruste bewoners van de Gavermolenstraat en omliggende
gehoord die ongerust zijn omtrent de evt inplanting van skategelegenheid in hun-buurt.
Er zouden geruchten verspreid worden dat de plannen klaar zijn en het nog maar een kwestie
van tijd is om aan de werken te beginnen.
Ze wijzen erop dat indertijd bij een buurtvergadering er grote bezwaren zijn geuit t.o.v. dit
skatepark, en dat er een bijkomende vergadering met de buurt zou worden georganiseerd als
men binnen het College zich over de bezwaren zou hebben beraden.
Deze vergadering heeft echter niet plaats gehad en ook daarom zijn ze ongerust en misnoegd.
Kan u me de stand van zaken geven i.v.m. dit dossier en een antwoord geven op de vraag
wanneer de beloofde vergadering met de buurt komt.

Met vriendelijke groeten
Frans Wymeersch
Raadslid
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bijlagen

schriftetijke vraag m.b.t. skatepark in Belsele

Geachte

U stetde een schriftetijke vraag over de aanleg van een skatepark in Betsele, vanuit de signalen die u
heeft ontvangen via enkele buurtbewoners uit de Gavermotenstraat.

We wensen er vooàerst op te wijzen dat het niet gaat over de aanleg van een groot skatepark, maar

wel òver de aanleg van een bescheiden skatezone. De skatezone zou niet van die grootteorde zijn of
de allures hebben om te kunnen spreken van een skatepark.

Bovendien gaat het dossier over meer dan skaten a[een. Momenteel wordt onderzocht hoe de

buitenruimte aan De Ktavers anders kan worden ingericht. Aanl.eidingen zijn de vraag van jonge

Betseetse skaters naar een skatezone in Belsele, de vraag naar een beachvoLLe¡errein en enkete

bezorgdheden van omwonenden omtrent veil.igheid.

We startten een traject in 2022 over de heraanleg van de buitenruimte aan De Klavers, met onder

andere de organisatie van een infomoment voor buurtbewoners op 17 september 2022. Ook met de

verenigingen die gebruik maken van de buitenruimte, werd enkele keren overleg georganisedrd.

Ondertussen werd werk gemaakt van een ontwerp inpl.anting waarbij rekening werd gehouden met

de input uit het traject en het beschikbare budget.

De bestissing over dat,ontwerp is nog niet genomen. Het coLl.ege bespreekt eerstdaags een voorstel
in zitting van 2 oktober. Dat voorstel omvat ook de planning van een terugkoppeting met de

buurtbewoners, met mogel.ijkheid tot feedback

Grote Markt 1 - 91.00 Sint"ltliktaas
TeL 03 77B 30 00 - info@sint-niklaas.be
www.sint-niklaâs"be



$ Sint-Niklaas
\

We zullen u op de hoogte houden over de cotlegebeslissing, de planning van de terugkoppeting met
de buurtbewoners en de resuttaten daarvan, en de uiteindel.ijke besLissing.

Schepen De Bruyne biedt ook aan om met u in dial.oog te gaan over dit project. Laat gerust iets

weten ats u hierop wil ingaan.

Hoogachtend

Bart De Bruyne
schepen

Johan rhulst
atgemeen directeur

Lieven Dehandschutter
burgemeester
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